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Abstract (en)
[origin: US4675482A] For generating an axial magnetic field over the contact surfaces in vacuum switching tubes, conductor loops which are
constructed in a fashion similar to a spoked wheel are disposed following the contact members. In order to dimension such conductor loops with
a low cross-section and in order to also be able to manufacture them in a simple fashion, it is proposed that the conductor loops contain at least
approximately circular sector-shaped terminals, that these terminals merge into webs and that terminals following one another in circumferential
direction are alternately connected electrically conductive in low-resistant fashion to the end face of a stud or to the terminal surface of a contact
member.

Abstract (de)
Zur Erzeugung eines axialen Magnetfeldes über den Kontaktflächen in Vakuumschaltröhren werden hinter den Kontaktstücken Leiterschleifen
angeordnet, die ähnlich einem Speichenrad aufgebaut sind. Um derartige Leiterschleifen mit geringem Querschnitt dimensionieren und dazu einfach
herstellen zu können, wird vorgeschlagen, daß die Leiterschleifen (11, 12) zumindest annähernd kreissektorförmige Anschlüsse (6, 7) enthalten,
daß diese Anschlüsse (6, 7) in Stege (10) übergehen und daß in Umfangrichtung aufeinanderfolgende Anschlüsse (6, 7) abwechselnd mit der
Stirnfläche eines Kontaktbolzens bzw. mit der Anschlußfläche eines Kontaktstückes niederohmig elektrisch leitend verbunden sind.
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